

10% discount on ballet performances

- Hong Kong Ballet is one of the premier classical ballet companies in Asia and gains increasing international recognition as a world-class institution that represents Hong Kong's unique character. Since 1979, Hong Kong Ballet has evolved into a vibrant performing arts organisation with accomplished dancers and a strong repertoire composed of a range of stunning, technically challenging productions.
- Foundation members can enjoy **10% discount** of each production in Hong Kong Ballet's Season 2018-19 (<http://www.hkballet.com/en/Whats-On/Productions.html>).
- Valid HKBU Foundation Membership Card must be presented at URBTIX outlets (<http://www.lcsd.gov.hk/en/ticket/counter.html>) upon purchase of tickets.
- This offer will be valid from 18 December 2018 to 31 December 2019.

Contact information:

Tel.: (852) 2105-9724

Website: <http://www.hkballet.com/en/index.html>

芭蕾舞表演門票九折優惠

- 香港芭蕾舞團是亞洲最優秀的古典芭蕾舞團之一，以展現香港獨有魅力躋身世界級藝術團體之列，國際聲譽與日俱增。舞團自 1979 年以來不斷演變發展，以優秀的舞蹈員、日益豐富的劇碼及高水準的製作，建立其獨特鮮明形象。
- 基金會員可於每場香港芭蕾舞團 2018/19 舞季節目 (<http://www.hkballet.com/tc/Whats-On/Productions.html>) 享有**正價門票九折優惠**。
- 基金會員須於城市售票網售票處 (<http://www.lcsd.gov.hk/tc/ticket/counter.html>) 購買節目門票時出示有效之「香港浸會大學基金」會員卡。
- 優惠期由 2018 年 12 月 18 日至 2019 年 12 月 31 日。

聯絡資料：

電話：(852) 2105-9724

網址：<http://www.hkballet.com/tc/index.html>